



Ref: sst/SLT/087/1819

18.09.2018

Dear parents,

Thank you for returning the Cafeteria permission slips. Please find attached the Set Menu list with 3 options with the price.

Please note that you need to pay for your child's meal in advance for every 2 weeks.

The cost for 2 weeks menu meal per option are the following;

Option 1 (20QR) = 200 QR

Option 2 (25QR) = 250 QR

Option 3 (21QR) = 210 QR

Once you have made 2 weeks payment for your Preferred Menu Option, your child will be automatically served their food each break. The cafeteria will have a list of students who have prepaid for their meals.

Please make the school meal payment on or before Wednesday (19.09.2018) in Cafeteria.

Thank you for your cooperation as we continue to organize school meal time for our students.

Sincerely,

School Management

الأهالي الأعزاء،

نشكركم على تعاونكم في إعادة نماذج قسائم الكافتيريا. يرجى الاطلاع على القائمة المرفقة لقائمة الوجبات مع الخيارات الثلاثة وأسعارها.

يرجى العلم بأنه يتوجب عليك دفع ثمن وجبات طفلك مقدما بداية كل أسبوعين.

تكلفة وجبات الطعام لمدة أسبوعين لكل خيار من الخيارات هي كالآتي:

الخيار 1 (20 ريال قطري) = 200 ريال قطري

الخيار 2 (25 ريال قطري) = 250 ريال قطري

الخيار 3 (21 ريال قطري) = 210 ريال قطري

بمجرد قيامك بالدفع لمدة أسبوعين لقائمة الطعام المفضلة لديك ، سيقوم طفلك بالحصول على وجبته تلقائياً كل استراحة. لدى الكافتيريا قائمة بأسماء الطلبة الذين قاموا بالدفع المسبق لوجباتهم.

يرجى القيام بدفع ثمن الوجبات المدرسية مسبقاً يوم أو قبل يوم الأربعاء (19.09.2018) في الكافتيريا.

نشكركم على حسن تعاونكم في تنظيم وقت الوجبات المدرسية لطلابنا.

مع خالص التحية

إدارة المدرسة